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Warszawa, 30 września 2015 roku 

 

Zarząd Dzielnicy Wawer m.st. Warszawy 

ul. Żegańska 1 

04-713 Warszawa 

Za pośrednictwem: 

Przewodniczącego Rady Dzielnicy Wawer 

Pana Norberta Szczepańskiego 
 

w sprawie:  uzupełnienia odpowiedzi na interpelację nr 132/2015 z dnia 17 czerwca 2015 

roku w sprawie realizacji ciągu pieszo-rowerowego pomiędzy ulicą Mrówczą a 

ulicą Szpotańskiego na wysokości ulicy Piechurów 

Zgodnie z § 32 ust. 1 Statutu Dzielnicy Wawer m.st. Warszawy z dnia 14 stycznia 2010 roku 

zwracam się z prośbą o uzupełnienie odpowiedzi na interpelację nr 132/2015 z dnia 17 czerwca 

2015 roku w sprawie realizacji ciągu pieszo-rowerowego pomiędzy ulicą Mrówczą a ulicą 

Szpotańskiego na wysokości ulicy Piechurów. 

W odpowiedzi z dnia 12 sierpnia 2015 roku można przeczytać, iż „w obecnie obowiązującej WPF na lata 

2014 – 2042 (w ramach limitów wydatków w poszczególnych latach), brak jest środków finansowych na realizację 

przedmiotowego przedsięwzięcia”. Czy to oznacza, że na realizację ciągu pieszo-rowerowego pomiędzy 

ulicą Mrówczą a ulicą Szpotańskiego na wysokości ulicy Piechurów mieszkańcy będą musieli czekać 

jeszcze przez co najmniej 27 lat? 

W 2008 roku, obecny Zastępca Burmistrza Dzielnicy Wawer, Pan Zdzisław Gójski informował, iż 

„zgodę na udostępnienie terenu na działce przy komisariacie policji, stanowiącej własność m.st. Warszawy, wyraziła 

Komenda Stołeczna Policji„. Jak zatem zakończyła się sprawa usytuowania przedmiotowego przejścia w 

rejonie komisariatu policji przy ul. Mrówczej i dlaczego takie przejście nie zostało tam do tej pory 

usytuowane mimo wspomnianej zgody Komendy Stołecznej Policji? 

Zgodnie z § 32 ust. 8 Statutu Dzielnicy Wawer wnoszę o udzielenie odpowiedzi w ciągu 21 dni. 

 

Z poważaniem, 

 

Rafał Czerwonka 


